
24. Eventuelt ()
Vera Rasmussen har rejst spørgsmålet om problematikken vedr. Restaurationen i bystævneparken, 
som har svært ved at løbe rundt, kunne være en sag for Lokaludvalget. Lis Søkvist  har været i 
kontakt med forvaltningen, som oplyser at der arbejdes på at en løsning med forpagteren. 

Voldparken skole skal ikke være valgsted alligevel, som det ellers blev oplyst på sidste møde. 
Poppelbo er nyt afstemningssted.
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